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Protokół Nr 35/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyło się 17 kwietnia 2023 r.  

w godz. 13.00-13.30 w trybie zdalnym.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Paweł Krakowiak.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie z załączoną listą 

obecności (zał. nr 2). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Rozpatrzenie wniosku „Uzdrowiska Busko – Zdrój” S.A. o wyrażenie zgody przez 

Sejmik Województwa Świętokrzyskiego na dokonanie wypowiedzenia warunków 

pracy i płacy oraz rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Województwa 

Świętokrzyskiego – inicjatywa uchwałodawcza Komisji. 

3. Przekazanie według właściwości skargi na Marszałka Województwa Świętokrzyskiego.      

4. Wyrażenie opinii w sprawie zdalnego trybu następnego posiedzenia.  

5. Sprawy różne.  

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Paweł Krakowiak przywitał zebranych gości i otworzył posiedzenie.  

Ad. 2 

W tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Komisji poprosił Mecenasa Mariusza 

Delipacy o przedstawienie meritum sprawy. 

Jak zostało przytoczone, Zarząd Spółki Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A zwrócił się do radnych 

województwa o wyrażenie zgody na zmianę warunków pracy i płacy radnemu Maciejowi 

Gawinowi. Dodatkowo, została dołączona uchwała rady nadzorczej z pozytywną opinia zmiany 

regulaminu spółki. Następnie mecenas podał, że został przygotowany projekt uchwały sejmiku 

z odmową udzielenia zgody. Dalej zostało nawiązane, że zgodnie z art. 27 ustawy  

o samorządzie województwa rozwiązanie z radnym stosunku pracy wymaga uprzednio zgody 
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sejmiku województwa, którego radny jest członkiem, zaś sejmik może odmówić zgody jeśli 

zmiany są związane z wykonywaniem mandatu radnego. 

Następnie Radny Arkadiusz Bąk zapytał czy w systemie e-sesja zostały zamieszczone 

wszystkie materiały w tej sprawie. 

Paweł Krakowiak potwierdził, że wszystkie materiały są dostępne i zostały wykorzystane przy 

opracowaniu projektu uchwały. 

Natomiast, Radny Grzegorz Banaś zapytał w jaki sposób prawo wykonywania mandatu 

radnego może być powiązane ze zmianą regulaminu organizacyjnego uzdrowiska. 

Na to Mecenas Delipacy odpowiedział, że jeśli radni uznają, że merytorycznie wykonywanie 

mandatu wpływa na zmianę regulaminu spółki to wtedy sejmik obligatoryjnie musi odmówić 

zmiany stosunku pracy z radnym. 

W podsumowaniu głos zabrał Radny Sławomir Gierada, który potwierdził, że projekt 

uchwały w tej sprawie jest poprawny wraz z uzasadnieniem. Ponadto, zwrócił uwagę, że 

wykonywanie mandatu radnego podlega szczególnej ochronie, stąd te przepisy o wyrażaniu 

zgody przez sejmik na zmianę stosunku pracy.  

Radna Jolanta Tyjas dopytała, czy rada nadzorcza uzdrowiska dosłała uchwałę 

zatwierdzającą zmiany organizacyjne. 

Paweł Krakowiak potwierdził i dodał, że miało to miejsce 13 kwietnia br. o czym można 

przeczytać w projekcie uchwały. 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji odczytał treść projektu uchwały w tej sprawie. 

Następnie po sprawdzeniu quorum, komisja w wyniku głosowania przyjęła projekt uchwały  

w sprawie odmowy wyrażenia zgody na dokonanie wypowiedzenia warunków pracy i płacy 

oraz rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Województwa Świętokrzyskiego.  

Zał. nr 3 wyniki głosowania 
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Ad. 3 

Przewodniczący Komisji zreferował treść skargi na Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego w zakresie odmowy udostępnienia dokumentacji z prowadzonych kontroli 

obiektu hotelarskiego. Jak zostało wskazane, zakres działań Marszałka w tym zakresie 

obejmuje zadania zlecone administracji rządowej, toteż skarga zgodnie z właściwością powinna 

trafić do Wojewody Świętokrzyskiego. 

W wyniku braku pytań, Przewodniczący Komisji odczytał projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi do organu właściwego. 

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany projekt uchwały.   

Zał. nr 4 wyniki głosowania 

Ad. 4 

Komisja głosując przyjęła formę zdalną następnego posiedzenia.  

Zał. nr 5 wyniki głosowania 

Ad. 5 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

                                                                                 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        Paweł Krakowiak  

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Katarzyna Borek                                                                          


